
SANKT HANS AFTEN 2023
Blev desværre ikke til noget. MEN

 Der blev brændt bål af Lørdag d. 9 juli.

Vi tændte  bålet ca. kl. 20.30

Der var ca. 30-40 pers. Som var nede og se det.

Men, ingen grill eller salg af drikkevare.

Folk tog deres egne vare med.

Det var en hyggelig lille sammenkomst.

En stor tak til dem som hjalp med til bålet,

Både før og efter afbrænding.

Vi prøver igen til næste år.

MVH HGI ( tovholder)


